

# TAKLIMAT PEMBELAJARAN NORMA BAHARU

Oleh: Hafizah Muhamad Azlan dan Noor Syafeekha Mohamad Sakdun

Bagi memastikan kelestarian sistem pendidikan terus dilaksanakan dan dikuasai sepenuhnya oleh semua yang terlibat semasa pandemik Covid-19 melanda, semua tenaga pengajar serta pelajar harus cepat mengambil peluang memanfaatkan situasi norma baharu sistem pembelajaran secara atas talian. Tidak terkecuali juga kepada pelajar-pelajar universiti yang terkesan akibat pandemik ini, pelajar-pelajar tidak dapat menghadiri kuliah secara bersemuka semasa semester berjalan terutamanya pada pelajar-pelajar baharu. Oleh sebab demikian, salah satu inisiatif untuk membantu pelajar baharu mendapat pengetahuan mengenai bagaimana pembelajaran atas talian dilaksanakan oleh pihak fakulti, Unit Penasihat Akademik, Fakulti Kejuruteraan Awam (FKA) telah mengadakan satu taklimat mengenai Pembelajaran Norma Baharu: Kaedah *Open Distance Learning* (ODL) menggunakan medium Microsoft Teams kepada semua pelajar baharu FKA pada awal semester.

Taklimat yang menarik ini telah disampaikan oleh Ts. Dr. Suhailah Binti Mohamed Noor, Pensyarah Kanan, Fakulti Kejuruteraan Awam, UiTM Cawangan Pulau Pinang. Beliau merupakan pakar yang telah mendapat pentauliahian dari *Microsoft Education* sebagai *Microsoft Innovative Educator Expert* (MIEE) pada tahun 2020. Kelebihan beliau sebagai pakar MIEE merupakan antara pendidik terpilih yang komited dalam menerajui transformasi digital di dalam bidang pendidikan melalui program-program yang disediakan oleh pihak *Microsoft Education*. Antara kandungan yang disampaikan oleh beliau adalah mengenai apa yang ditawarkan oleh Microsoft Teams secara keseluruhan daripada perjumpaan dalam talian, perkongsian bahan pengajaran, kaedah untuk menghantar tugas kursus dan bermacam-macam lagi. Bagi memastikan silibus pengajaran dapat disampaikan dengan baik serta sistem pembelajaran tidak tertangguh, taklimat ini sangat-sangat membantu terutamanya kepada pelajar yang belum mengenal bagaimana proses pembelajaran secara maya dijalankan.

Kehadiran pelajar amatlah memuaskan dan melalui maklumbalas yang diterima setelah perkongsian selesai, pelajar-pelajar amatlah berpuas hati dan lebih bersemangat untuk menjalani pembelajaran dan pengajaran secara atas talian setelah semester bermula. Dengan kelebihan menjadi pelajar atau staf di UiTM, akaun Microsoft Office 365 dapat diakses secara percuma dengan hanya perlu memuat turun aplikasi Microsoft Teams atau melayari secara *web browser*, Microsoft Teams boleh digunakan menggunakan ID UiTM yang telah didaftarkan.